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OBČINA JESENICE 
OBČINSKI SVET 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
Cesta železarjev 6, 4270 Jesenice 

T: 04 58 69 200 
F: 04 58 69 270 

obcina.jesenice@jesenice.si 
http://www.jesenice.si 

 
Številka: 900-15/2014 
Datum:     21. 1. 2016 
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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Simona ŠTRAVS, Uroš LAKIĆ, Egon KEPIC, Edin ADROVIĆ in Žiga JEREB (5 od 7 
članov) 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANA ODBORA: Mitja BRADAŠKJA in Elvis VUKALIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor 
Komunalne direkcije, mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo 
in mag. Stevo ŠČAVNIČAR – direktor Razvojne agencije Zgornje Gorenjske. 
 
Predsednica Odbora je predlagala, da se zaradi odsotnosti direktorja RAGOR-ja točka z 
naslovom »Predlog soglasja k Programu dela s finančnim načrtom Razvojne agencije 
Zgornje Gorenjske za leto 2016« prestavi bolj na konec dnevnega reda. 
 
Predsednica Odbora je v sprejem predlagala  
 
SKLEP: 
Točka z naslovom »Predlog soglasja k Programu dela s finančnim načrtom 
Razvojne agencije Zgornje Gorenjske za leto 2016« se obravnava kot 5. točka 
dnevnega reda. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
                          ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Odbora v 
potrditev predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 9. redni seji 

Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe, ki je bila 22. 12. 2015 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest 

v občini Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 

http://www.jesenice.si/
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3. Predlog Odloka o spremembi odloka o dodeljevanju finančnih vzpodbud za razvoj 

gospodarstva v občini Jesenice – PREDLAGAN HITRI POSTOPEK  

4. Predlog Novelacije Občinskega razvojnega programa občine Jesenice 2011 – 2025 – 

PRVA OBRAVNAVA 

5. Predlog soglasja k Programu dela s finančnim načrtom Razvojne agencije Zgornje 

Gorenjske za leto 2016 

6. Predlog Programa dela Občinskega sveta za leto 2016 

7. Informacija o izvajanju javnega razpisa o dodeljevanju finančnih vzpodbud za razvoj 

gospodarstva v občini Jesenice v letu 2015 

8. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
                          ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

TT OO ČČ KK AA   11 ::   

PP OO TT RR DD II TT EE VV   BB EE SS EE DD II LL AA   SS KK RR AA JJ ŠŠ AA NN EE GG AA   ZZ AA PP II SS AA   SS   PP OO RR OO ČČ II LL OO MM   

OO   SS PP RR EE JJ EE TT II HH   SS KK LL EE PP II HH   NN AA   99 ..   RR EE DD NN II   SS EE JJ II   OO DD BB OO RR AA   ZZ AA   

GG OO SS PP OO DD AA RR SS TT VV OO   II NN   GG OO SS PP OO DD AA RR SS KK EE   JJ AA VV NN EE   SS LL UU ŽŽ BB EE ,,   KK II   JJ EE   

BB II LL AA 22 22 ..   11 22 ..   22 00 11 55   

 
Razprave in pripomb na skrajšani zapis 9. redne seje Odbora ni bilo, zato je 
predsednica Odbora predlagala v sprejem naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 9. redne seje Odbora za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe, ki je bila 22. 12. 2015. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
                          ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB AA HH   II NN   DD OO PP OO LL NN II TT VV AA HH   

OO DD LL OO KK AA   OO   KK AA TT EE GG OO RR II ZZ AA CC II JJ II   OO BB ČČ II NN SS KK II HH   CC EE SS TT   VV   OO BB ČČ II NN II   

JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Uroš Lakič:  

 Zanima ga, ali ima kategorizacija cest vpliv na izvajanje zimske službe. 
 
Marko Markelj:  

 Na kategoriziranih cestah izvaja JEKO-IN d.o.o. vzdrževanje po Programu 
rednega vzdrževanja. Program zimske službe je narejen glede na kategorizirane 
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ceste po vrstnem redu. Kategorizirane poti (7. člen Odloka) so 3. ali 4. reda, tako, 
da preferenc glede pluženja zaradi kategorizacije ne bo. V program zimske 
službe, pa so vključene tudi posamezne ceste, ki niso kategorizirane, ker nimajo 
pogojev za kategorizacijo, pa se vzdržujejo, ker so namenjene splošni rabi (npr. 
cesta skozi stare obrate).  

 
Simona Štravs:  

 Zanima jo, ali pomeni nova kategorizacija cest tudi povečanje stroškov za 
vzdrževanje cest. Poleg tega jo zanima tudi, katere ceste na Hrušici so dodatno 
kategorizirane in zakaj ni kategorizirana cesta skozi Republiko. 

 
Marko Markelj:  

 Ker gre za praktično enako dolžino cest, to ne pomeni povečanih stroškov 
vzdrževanja, niti bistveno ne vpliva na prihodke občine. Na Hrušici sta dodatno 
kategorizirani cesti proti Mercatorju in parkirišče Republika (v gradivu zap. št. 137 
in 142), cesta skozi Republiko pa ni kategorizirana, ker ne zadosti pogojem po 
Uredbi o merilih za kategorizacijo javnih cest. 

 
Simona Štravs:  

 Svetu KS Hrušica naj se posreduje odgovor oz. pojasnilo, zakaj ni upoštevan 
njihov predlog za kategorizacijo ceste skozi Republiko. 

 
Marko Markelj: 

 Svetu KS Hrušica je bil odgovor že posredovan. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala naslednji 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu 
občine Jesenice, da sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Jesenice – PRVA OBRAVNAVA.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB II   OO DD LL OO KK AA   OO   

DD OO DD EE LL JJ EE VV AA NN JJ UU   FF II NN AA NN ČČ NN II HH   VV ZZ PP OO DD BB UU DD   ZZ AA   RR AA ZZ VV OO JJ   

GG OO SS PP OO DD AA RR SS TT VV AA   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   PP RR EE DD LL AA GG AA NN   HH II TT RR II   

PP OO SS TT OO PP EE KK     

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
Simona Štravs je povedala, da od 1.1.2016 dalje veljajo novi računovodski standardi, 
ki spreminjajo pogoje za mikro, mala in srednja podjetja, zato pričakuje, da se bo v 
prihodnjem letu obravnavani Odlok še spreminjal. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem 
predlagala naslednji 
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SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu 
občine Jesenice, da sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o dodeljevanju 
finančnih vzpodbud za razvoj gospodarstva v občini Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 5 

     ZA – 5 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN OO VV EE LL AA CC II JJ EE   OO BB ČČ II NN SS KK EE GG AA   RR AA ZZ VV OO JJ NN EE GG AA   

PP RR OO GG RR AA MM AA   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   22 00 11 11   ––   22 00 22 55   ––   PP RR VV AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Obrazložitev sta podala mag. Vera Djurić Drozdek in Marko Markelj. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edin Adrović:  

 Zanima ga, na kakšen način naj bi se izboljšal prenos znanja iz institucij v 
gospodarstvo. 

 Potrebno je upoštevati potrditev kadrov s strani pristojnega ministrstva ter 
programe prilagoditi v smeri izobraževanja tehničnih poklicev. 

 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 

 Občina naj bi bila povezovalni organ, predvsem med Srednjo šolo Jesenice in 
gospodarstvom (Acroni in druge družbe, ki delujejo na našem območju), podjetja 
pa naj bi zagotavljala tudi praktično usposabljanje dijakov in študentov v času 
šolanja. Srednja šola Jesenice naj bi izobraževala predvsem tehnične poklice. 

 Šole morajo prepoznati potrebe gospodarstva, potem pa mora te programe 
potrditi pristojno ministrstvo. Naše gospodarstvo potrebuje tehnični kader srednje 
strokovne izobrazbe. Srednja šola Jesenice in Gimnazija Jesenice si ne smeta 
biti konkurenca.  

 
Uroš Lakić:  

 V gospodarstvu se danes potrebuje metalurge, zadnja generacija metalurgov pa 
je bila letnik 1993. Zasledil je informacijo, da Acroni potrebuje 50 novih 
metalurgov, tega kadra pa ni. 
 

Simona Štravs:  
 Ob spremembi lastnikov SIJ-a so bile drugačne usmeritve, sedaj pa se zopet 

vračajo nazaj k metalurgiji. Je pa Acroni pripravljen sofinancirati ponovno 
vzpostavitev programa metalurga. 

 Pri kazalnikih na strani 7 je potrebno pridobiti podatke, koliko je bruto osnova za 
dohodnino na prebivalca, kajti ti podatki so zelo pomembni za projekcijo, koliko 
sredstev bo občina lahko dobila iz povprečnine. 

 Na strani 28 je povprečni letni delež odhodkov namenjenih za spodbujanje 
razvoja malega gospodarstva v letu 2014 prikazan v višini 1,06 %, za leto 2025 
pa je ocenjen na 10 %. Zanima jo, na kakšni osnovi je načrtovan tak indeks. 
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 Pri ukrepu spodbujanje podjetništva in inovativnosti v turizmu je bilo na delavnici 
govora o turističnih produktih in o nočitvenih kapacitetah, oboje pa je sedaj iz 
programa popolnoma izpuščeno. 

 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 

 Podatki o bruto osnovi za dohodnino so zelo pomembni podatki, ker kažejo 
ekonomsko moč občine. Ti podatki obstajajo samo za regijo, za občine pa ne.  

 V gradivu za prvo obravnavo so podatki, ki se jih je dalo pridobiti do vključno 
meseca novembra. Do druge obravnave Novelacije ORP-ja se bo preverilo, 
katere podatke se sedaj še da pridobiti in ti podatki se bodo dodali v gradivo. 

 Rast indeksa je ocenjena z upoštevanjem evropskih sredstev, ker to je edini vir, 
katerega se lahko načrtuje. 

 Občina lahko ureja prostorske pogoje, komunalno opremljenost zemljišč ipd., ne 
more pa Občina zagotavljati nočitvenih kapacitet. V prostorskih dokumentih je 
navedeno, kje so območja za rekreacijo, za turizem in za šport. 

 
Egon Kepic: 

 Deloma se mu zdi prav, da je ORP nabor nekih želja, kajti lahko se zgodi, da v 
prihodnje kakšen projekt ne bi mogel biti realiziran ravno iz razloga, ker ni 
vključen v načrt razvojnih programov. 

 
Simona Štravs: 

 Upa, da se bodo javne obravnave Novelacije ORP-ja udeležili tudi predstavniki 
gospodarstva, da se bo program lahko dopolnil tudi z njihovimi pobudami. 

 
Uroš Lakić: 

 Na delavnici ga je presenetil podatek o vodooskrbi. Bil je prepričan, da je vode 
dovolj, vendar je potem izvedel, da je za cele Jesenice samo en vodni vir, zato 
se popolnoma strinja, da je vzpostavitev vodohrana na Ukovi ena od prioritet. 

 
Simona Štravs: 

 Veliko se govori o projektu Karavanške vode, zato jo zanima, ali se ta vodni vir 
ne more uporabiti za oskrbo mesta z vodo. 

 
Egon Kepic: 

 Na delavnicah je bilo povedano, da je ta voda res kvalitetna, vendar pa je vir 
prešibak za vodooskrbo mesta. 

 
Marko Markelj: 

 Vodno dovoljenje za koriščenje vodnega vira na Peričniku in na Završnici je 100 
litrov/sekundo, za koriščenje vode iz Karavank pa le 17 litrov/sekundo. Ob izpadu 
vodnega vira Peričnik, se lahko vključijo Karavanke, vendar zaradi tlačnega 
potenciala ta voda komaj pride do starega dela Hrušice. 

 
Po razpravi je predsednica Odbora predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu 
občine Jesenice, da sprejme predlog novelacije Občinskega razvojnega programa 
2011 - 2025 – PRVA OBRAVNAVA. 
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 5 
                           ZA – 5 
 
Sklep je sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS OO GG LL AA SS JJ AA   KK   PP RR OO GG RR AA MM UU   DD EE LL AA   SS   FF II NN AA NN ČČ NN II MM   

NN AA ČČ RR TT OO MM   RR AA ZZ VV OO JJ NN EE   AA GG EE NN CC II JJ EE   ZZ GG OO RR NN JJ EE   GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   ZZ AA   

LL EE TT OO   22 00 11 66   

 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Stevo Ščavničar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Uroš Lakić:  

 Upa, da se bo RAGOR zavzeto lotil programa Coworking. Program je potrebno 
pripeljati v mesto oz. v urbano okolje. Ker gre za izjemno perspektiven projekt z 
veliko potenciala je potrebno res paziti, da se bo izvajal kvalitetno in z neko vizijo. 

 
Mag. Stevo Ščavničar:  

 Poslovni prostori RAGOR-ja so res na robu mesta, vendar se projekt ne bo 
izvajal samo na RAGOR-ju. Projekt bo potekal tudi v mestu, v sodelovanju s 
podjetji. Tudi s Tehnološkim parkom Ljubljana že potekajo dogovori za strokovno 
sodelovanje pri projektu in vsi se strinjajo, da gre pri coworkingu za projekt, ki 
mora biti razpršen po mestu. 

 Podjetji Acroni in Damatech sta že ponudila podporo projektu, poskušalo pa se 
bo k sodelovanju pridobiti tudi dijake, študente in tiste, ki že imajo svoja podjetja. 

 Za sofinanciranje pri projektu je že zaprosil tudi Občino Radovljica, zato bo 
verjetno v projekt potrebno vključiti tudi podjetja iz njihovega območja. 

 
Simona Štravs:  

 Zanima jo, zakaj niso k sodelovanju povabljena tudi zainteresirana podjetja iz 
občine Žirovnica in iz občine Kranjska Gora. 

 
Mag. Stevo Ščavničar:  

 Ne zdi se mu prav, da bi Občina Jesenice financirala projekt za vse občine 
Zgornje Gorenjske. Občina Radovljica je vključena zraven, ker je župan že izrazil 
namero za sodelovanje pri projektu in ker je na njihovem območju kar nekaj 
inovativnih podjetij. 

 
Simona Štravs:  

 Zanima jo, zakaj se medgeneracijski projekt Mladi razveseljujemo starejše izvaja 
samo v občini Kranjska Gora. 

 
Mag. Stevo Ščavničar:  

 Občina Kranjska Gora je že prepoznala vrednost tega projekta, Občina Jesenice 
pa bo pri projektu morda sodelovala v prihodnje. 
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Egon Kepic:  
 Zanima ga, ali je že pripravljen kakšen nabor pohodniških poti ter kako napreduje 

projekt Ohranimo narcise. Meni, da bi se ta dva projekta morala medsebojno 
povezovati, da bosta imela nek smisel. 
 

Mag. Stevo Ščavničar:  
 Del aktivnost pri projektu Ohranimo narcise so dogovori z lastniki zemljišč, ker se 

jim bo moralo natančno pojasniti, kakšne bodo njihove obveznosti. Je pa za ta 
projekt že narejena dobra strokovna podlaga, ker je Zavod za varstvo narave 
pred nekaj leti izvedel projekt, v sklopu katerega so napisali, kakšni so ukrepi za 
ohranjanje narcis.  

 Projekt Ohranimo narcise smatra bolj za gospodarskega, kot za 
okoljevarstvenega, ker računa, da se bodo narcise ohranile tam, kjer bodo potem 
vodniki lahko vodili turiste po tematskih poteh. Da bo ta projekt dosegel učinek, 
pa bo moralo preteči vsaj tri ali štiri leta. 

 Seznam obstoječih pohodniških poti že obstaja, obstaja tudi seznam, kaj je 
potrebno narediti; ali se bo ta seznam širil ali ne, pa je predmet projekta. Strinja 
pa se, da je edino smiselno, da se ta dva projekta izvajata v medsebojni 
povezavi. 

 
Simona Štravs:  

 Projekt tematskih poti se mora začeti izvajati takoj, kajti tematske poti bodo 
aktualne že od meseca maja naprej. 

 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala naslednji 
 
SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu 
občine Jesenice, da soglaša s Programom dela Razvojne agencije Zgornje 
Gorenjske za leto 2016 s finančnim načrtom. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5  
                          ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   PP RR OO GG RR AA MM AA   DD EE LL AA   OO BB ČČ II NN SS KK EE GG AA   SS VV EE TT AA   ZZ AA   LL EE TT OO   

22 00 11 66   

  
Uvodno obrazložitev je podala predsednica Odbora Simona Štravs. 
 
Marko Markelj je povedal, da bo predlog sprememb Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode v občini Jesenice verjetno predlagan v sprejem 
po dvofaznem postopku in ne samo po enofaznem, kot je sedaj navedeno v gradivu.  
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora predlagala v sprejem 
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SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga Občinskemu svetu 
občine Jesenice, da sprejme predlog Programa dela Občinskega sveta občine 
Jesenice za leto 2016.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 5 
                           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   77 ::   

II NN FF OO RR MM AA CC II JJ AA   OO   II ZZ VV AA JJ AA NN JJ UU   JJ AA VV NN EE GG AA   RR AA ZZ PP II SS AA   OO   

DD OO DD EE LL JJ EE VV AA NN JJ UU   FF II NN AA NN ČČ NN II HH   VV ZZ PP OO DD BB UU DD   ZZ AA   RR AA ZZ VV OO JJ   

GG OO SS PP OO DD AA RR SS TT VV AA   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE VV   LL EE TT UU   22 00 11 55   

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Simona Štravs: 

 Kot predsednica Odbora se zahvaljuje vsem, ki so sodelovali pri pripravi razpisa 
in razdelitvi sredstev in s tem dali podporo gospodarstvu v občini Jesenice. 

 
Uroš Lakić: 

 Govoril je z Vladanom Lovićem, ki je pripravljen namesto Mehmeda Midžana 
sodelovati v komisiji za dodeljevanje finančnih vzpodbud za razvoj gospodarstva. 

 
Žiga Jereb:  

 Zanima ga, po kakšnem ključu so bila razdeljena sredstva na javnem razpisu ter 
kdo in kako bo preverjal, ali so bila sredstva res porabljena za namene, za katere 
so bila dodeljena. 

 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 

 Sredstva so bila razdeljena po merilih, določenih v javnem razpisu, ter glede na 
prijavljene stroške vlagatelja. 

 Noben vlagatelj sredstev ne dobi vnaprej, temveč ko vlagatelj vloži vlogo, najprej 
dobi sklep, da mu je odobrena določena višina sredstev. Potem mora vlagatelj po 
podpisu pogodbe predložiti dokazila, da je bila investicija ali zaposlitev izvedena 
(kar dokazuje z verodostojnimi računovodskimi listinami) in šele nato dobi 
izplačana sredstva. 

 
Edin Adrović:  

 Na razpis je bilo s strani ene stranke vloženih več vlog za isto področje. Zanima 
ga, ali vlagatelj lahko da več vlog za isti strošek ter kako se preveri, da so bila 
sredstva prav razdeljena  

 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 

 En vlagatelj lahko da več vlog za isto področje, vendar morajo biti te vloge za 
različne investicije. 

 
Po razpravi je predsednica Odbora predlagala v sprejem 
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SKLEP: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe Občine Jesenice se je 
seznanil z Informacijo o izvajanju javnega razpisa o dodeljevanju finančnih 
vzpodbud za razvoj gospodarstva v občini Jesenice v letu 2015. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 5 

     ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   88 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
8.1 Uroš Lakič:  
Včeraj je bil posnet promocijski video za »Pomladni tek«, ki bo predvidoma meseca 
marca in na katerega že sedaj vse lepo vabi. 
 
 
8.2 Uroš Lakić: 
Na prejšnji seji Odbora je bila razprava glede prehoda na Tržnici. Rečeno je bilo, da ta 
prehod ostane prost, sedaj pa je zazidan. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek - odgovor: 
Vzporedni (vzdolžni) prehod ostane prost, ker je planiran kot pešpot. Omenjeni prehod 
pa je del stavbe, ki jo je kupil Beso in je zaprt z dvižnimi vrati. Ena varianta dostopa je s 
Prešernove ceste, kjer so stopnice.  
 
 
8.3 Simona Štravs:  
Čeprav je poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti distribucije toplote predvideno 
za obravnavo šele v mesecu maju 2016, meni, da bo potrebno na Odboru za 
gospodarstvo kaj reči v zvezi s pobudo svetnika Borisa Grilca glede izvajanja te 
dejavnosti. Odgovor Komunalne direkcije na to pobudo zanjo ni zadovoljiv in bo to tudi 
povedala na seji Občinskega sveta. Glede na to, da gre za ogromna sredstva, s 
katerimi razpolaga koncesionar, je pa to denar naših občanov, meni, da je to področje 
potrebno vzeti pod drobnogled. 
 
Marko Markelj: 
Podal je pojasnila glede lastništva toplotnih postaj in sestave cene priključne moči. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo. 
 
Predsednica Odbora je sejo zaključila ob 19.15 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNICA ODBORA 
Mag. Valentina GORIŠEK          Simona ŠTRAVS  


